
  

 
MOTIE vreemd aan de orde van de dag  
 
Onderwerp:   Coating skeelerbaan Sjoerd Huisman Piste 
Agendapunt:  D.2 Moties vreemd aan de orde van de dag 
Ingediend door:  D. Steltenpool (VVD), E. Meester (CDA), L. Plekker (GB), A. van der 

Geest (PW2010), A. Meester (BAMM) 
 
 
De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 26 april 2018 ; 
 
gelet op artikel 35 van het Reglement van orde voor de raad van de gemeente Medemblik 
2016, 
 
Constaterende dat: 
 

 Nationale en internationale skeelerwedstrijden alleen nog verreden worden op een 
baan voorzien van een speciale coating; 

 De skeelerbaan Sjoerd Huisman in Wervershoof volgens de internationaal vereiste 
normen is gebouwd en geschikt is voor het aanbrengen van deze coatinglaag; 

 Nederland tot nu toe over slechts 2 banen met deze coating beschikt (Heerenveen 
en Heerde), zodat (met coating) de Sjoerd Huisman piste de enige genormeerde 
baan in het westen van het land zal zijn; 

 Het voor de skeeleraars belangrijk is om te kunnen trainen op een dergelijke baan, 
omdat men anders internationaal niet kan meekomen; 

 Deze piste met coating beschouwd kan worden als een topsportaccomodatie; 

 De KNSB de aanvraag ondersteunt  en de baan als RTC (regionaal trainingscentrum) 
heeft aangemerkt, zodat ook de landelijke selectie hier komt trainen; 

 De bond aangeeft dat met een coatinglaag de NK 2019 mogelijk hier kan worden 
verreden; 

 Radboud een groot aandeel heeft in de nationale selectie met zijn rijders en 
aankomende jeugd en dat die nu steeds moeten afreizen naar elders 

 De provincie Noord-Holland de subsidieaanvraag om 50% subsidie direct heeft 
gehonoreerd, waardoor er een bedrag is toegezegd van € 36.250,-- 

 De verwachting is dat een RTC centrum meer inkomsten door trainingen en sponsors 
opbrengt. 

 
Overwegende dat: 
 

 Als in april niet over de subsidieaanvraag wordt besloten, de 
aanbesteding/opdracht pas tweede helft juni kan worden gegeven;  

 Het werk door een Italiaans bedrijf, dat wereldwijd de banen heeft aangelegd, 
wordt gedaan. 

Invullen door de griffier 

voor  tegen  opmerkingen   

   

paraaf 
 

 



 Bij langer wachten het zomerseizoen bijna voorbij is voordat de toplaag is 
aangebracht en de toplaag alleen kan worden aangebracht bij warm zomers weer. 

 Het voor onze skeeleraars van belang is om snel te kunnen trainen op dergelijke 
baan, omdat men zonder deze coating internationaal niet kan meekomen.  
 

Draagt het college op 
1. Een subsidie te verstrekken ten behoeve van het coaten van de skeelerpiste van € 

15.000,-- 
2. De kosten te dekken uit het leefbaarheids/kernenfonds.   
3. Met het bestuur skeelervereniging overeen te komen dat de jaarlijkse 

onderhoudskosten voor rekening van de skeelervereniging komen. 

Ingediend door: 

 
……………………..  …………………..  ………………….  ………………………… 
D. Steltenpool   E. Meester   L. Plekker   A. van der Geest 
(VVD)    (CDA)   (GB)   (PW2010) 
 
 
……………………… 
A. Meester  
(BAMM) 


